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Protokół Nr 4 
ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Sulików  

w dniu 26 maja 2021 r. o godz. 10:00 
w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury w Sulikowie  

 
Na przewodniczącego posiedzenia jednogłośnie wybrany został radny Bogusław Świątek – 
Przewodniczący Rady.  

W posiedzeniu udział wzięło 13 członków komisji, nieobecny na posiedzeniu był radny 
Adam Czesnakowski. 

W posiedzeniu udział wzięli: 
- Robert Starzyński – Wójt Gminy Sulików, 
- Elżbieta Piotrowska – Zastępca Wójta Gminy Sulików, 
- Agnieszka Żukowska – Skarbnik Gminy Sulików, 
- Wioletta Pawluk – Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulikowie, 
- Mariola Podanowska – Prezesa MSWK „Suplaz” w Sulikowie. 
 
Proponowany porządek posiedzenia  przedstawiał się następująco:  

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sulików za 2020 rok.  
2. Rozpatrzenie projektów uchwał na najbliższą sesję.  
3. Sprawy różne.  

 
Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszej sesji radni będą rozpatrywać projekty 
uchwał dotyczące udzielenia wotum zaufania i absolutorium Wójtowi Gminy Sulików oraz 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Sulików za rok 2020. Dodał, że 
głosowanie nad tymi projektami uchwał odbędzie się na sesji i opiniowaniu na komisji 
podlegają pozostałe projekty uchwał zawarte na drukach od nr 4 do nr 9. 
 
Przewodniczący zaproponował aby w związku z obecnością Pani Wioletty Pawluk i Marioli 
Podanowskiej w pierwszej kolejności omówić projekty uchwał zawarte na drukach  
nr 4 i 7, a później przystąpić do pozostałej realizacji porządku posiedzenia. 

Radni zgodzili się na wprowadzenie wskazanej zmiany do porządku posiedzenia  
i jednogłośnie go przegłosowali.  

Ad. 2 
Rozpatrzenie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Sulików.  
 
Radni zapoznali się z następującymi projektami uchwał: 
2.4 (druk nr 4) w sprawie  przystąpienia Gminy Sulików do realizacji Programu „Opieka 
wytchnieniowa” – edycja 2021, 

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

2.7 (druk nr 7) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie zastawu rejestrowego na 
udziałach Gminy Sulików w Międzygminnej Spółce Wodno-Kanalizacyjnej "Suplaz" Sp. 
z o.o. na rzecz Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 
Wrocławiu jako zabezpieczenia udzielonej przez Fundusz pożyczki dla Spółki "Suplaz" Sp. 
z o.o. 

Projekt uchwały został jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

Ad. 1  Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sulików za 2020 rok. 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sulików za 2020 rok w prezentacji 
multimedialnej przedstawiła Skarbnik Gminy Sulików Agnieszka Żukowska. 
 
Przewodniczący poinformował, że w związku z przedstawieniem sprawozdania z 
wykonania budżetu w dalszej kolejności posiedzenia omówione zostaną projekty uchwał 
zawarte na pozostałych, wcześniej nie omówionych drukach . 
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Ad. 2 

Radni zapoznali się z projektami uchwał zawartymi na drukach nr 5, 6, 8 i 9: 
 
2.5 (druk nr 5) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Sulików w 2021 r. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 13 głosami „za”. 

2.6 (druk nr 6) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżaw na dotychczas dzierżawioną nieruchomość, na czas określony do trzech lat, 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 13 głosami „za”. 

2.8 (druk nr 8) projekt uchwały ww  sspprraawwiiee  zzmmiiaannyy  wwiieelloolleettnniieejj  pprrooggnnoozzyy  ffiinnaannssoowweejj  
GGmmiinnyy  SSuulliikkóóww..    

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 13 głosami „za”. 

22..99  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 13 głosami „za”. 

Ad.3 Sprawy różne: 

1. Wójt Gminy Sulików poinformował radnych o piśmie jakie wpłynęło od Starostwa 
Powiatowego w sprawie rozważenia możliwości partycypacji gminy w zadaniu 
inwestycyjnym związanym z przebudową drogi powiatowej relacji Kunów-Studniska 
Dolne. 

2. Radny Jerzy Marek Nowicki poruszył sprawę złego stanu technicznego drogi 
powiatowej w Starym Zawidowie, konieczności wykaszania poboczy oraz złej pory 
wyłączeń lamp drogowych na terenie sołectwa. 

3. Radny Krzysztof Gruszczyński przedstawił radnym zdjęcia drogi powiatowej na 
terenie sołectwa Wrociszów Dolny i zwrócił fakt na jej bardzo zły stan techniczny. 

4. Radna Genowefa Wilczak-Raczak zapytała o możliwość ponownego podłączenia sieci 
wodnej na cmentarzu komunalnym w Radzimowie w związku z jej wyłączeniem na 
czas prowadzenia prac dot. modernizacji boiska w Radzimowie.  

5. Andrzej Polowy poinformował o złej jakości przeprowadzenia prac związanych z 
wykaszaniem cmentarza komunalnego w Radzimowie, zapadającej się kostce przy 
wjeździe głównym na cmentarz. 

6. Wójt poinformował radnych o możliwych grantach dla mieszkańców gminy na 
wymianę źródła ciepła,  ilości osób i akcjach promocyjnych dot. szczepień przeciwko 
COVID-19 oraz o trwającym Narodowym Spisie Powszechnym Ludności i Mieszkań. 

7. Radna Maria Andziak zwróciła uwagę na konieczność wykoszenia żywopłotu wzdłuż 
drogi powiatowej w miejscu byłej szkoły podstawowej w Studniskach Dolnych. 

 
 

Posiedzenie zakończono o godz. 1240. 

        Przewodniczący posiedzenia  

            /-/ Bogusław Świątek  

 
Protokołowała: 
M.Skórka   


